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Protokół Nr 25/2016 

posiedzenia Komisji Strategii i Promocji Miasta 

odbytego 12 grudnia 2016 r.  pod przewodnictwem 

pani Marii Stępniowskiej – Przewodniczącej Komisji 
 

______________________________________________________________________________________________________ 

 

 

Posiedzenie otworzyła pani Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji,  

witając jej członków i zaproszonych gości. 
 

Listy obecności stanowią  załączniki nr 1 i 2  do protokołu.  
 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła proponowany porządek obrad: 
 

1. Realizacja uchwał związanych z promocją Miasta (2015 i 2016 r.). 

2. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

3. Sprawy bieżące. 
 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (3 – za) i przystąpiono do jego 

realizacji.   
 

 

Ad. 1 

 

Realizacja uchwał związanych z promocją Miasta (2015 i 2016 r.). 

 

Agnieszka Chrząszcz-Stajszczak – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji  

i Komunikacji Społecznej: 

W planie pracy Komisji Strategii i Promocji Miasta na miesiąc grudzień  

jest zapisany temat:  „Realizacja uchwał związanych z promocją Miasta (2015  

i 2016 r.)”. Chciałabym Państwa poinformować, że Wydział Kultury, Promocji  

i Komunikacji Społecznej nie przygotowywał żadnych uchwał związanych  

z promocją Miasta w latach 2015-2016. Jednak w ramach budżetu Wydział 

KPiKS zrealizował między innymi następujące zadania w zakresie promocji: 

zakup materiałów promocyjnych tj.: pamięć USB, smycze reklamowe, balony, 

parasolki, notesy, kolorowanki, maskotki wiewiórek, odblaski, kubki, długopisy, 

koszulki z herbem Miasta, magnesy, sole i mydła promocyjne, miesięcznik 

„Nasze Miasto Inowrocław”, wydruk plakatów, ulotek, banerów, usługi 

konferansjerskie, gastronomiczne, hotelowe oraz fotograficzne związane  

z organizacją imprez, prowadzenie punktu informacji turystycznej, reklama  

w prasie , na portalach internetowych i radiu, stworzenie nowej strony 

internetowej Miasta Inowrocławia. 
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Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Dziękuję pani Naczelnik za przedstawienie informacji. Przystępujemy do 

glosowania. 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionej 

informacji? 

 

Głosowanie: za – 3, przeciw – 0, wstrz. się - 0.  

 

Informacja została przyjęta przez Komisję. 

 

Spóźnił się pan radny Marcin Wroński. 

 

Ad. 2 

 

Sprawy wymagające opinii Komisji: 

 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie przejęcia przez Miasto Inowrocław 

zadania zarzadzania publiczną drogą wojewódzką – załącznik nr 3  do protokołu.  

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Należy się cieszyć, że sprawa została sfinalizowana. 

 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Jest to kolejny etap, następny to przebudowa.  

 

Magdalena Łośko – członek Komisji: 

A te środki, kiedy będą?  

 

Bogusława Mikołajczak – Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Tym zajmuje się Wydział Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich, Natomiast Wydział Dróg i Transportu zajmuje si e zarzadzaniem 

drogi. Dodam, że dojdzie jeszcze ulica Magazynowa. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Nie widzę więcej chętnych do zabrania głosu. Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu uchwały? 

 

Głosowanie:    za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0.  

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 
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Ad. 3 

 

Sprawy bieżące. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

W tym punkcie żadnych spraw nie było.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie 

dzisiejszej Komisji. 

 

Komisja trwała od godz. 13
00

 do godz. 13
35

. 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Strategii i Promocji Miasta 

 

Maria Stępniowska 
 
Protokółowała 

 

Maria Legwińska 

 

 


